

香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

The Government of the Hong Kong Special Administrative Region Trade Marks Registry, Intellectual Property Department

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》(第 559 章)第 45(1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45(2)條及《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 22(3)條,公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
300232884		5	07-01-2005	TRADING AS WAN MAO TANG (HK) MEDICAL TRADING CO.	INDUSTRIAL BUILDING 9 SAN ON STREET, TUEN MUN NEW TERRITORIES, HONG KONG.
300232884		5	07-01-2005	TRADING AS WAN MAO TANG (HK) MEDICAL TRADING CO.	
300383021	A LABELS B IASEL	33	13-05-2005		尹國橋 香港 屯門青山公路 33 號 春禾海 景花園 C座 2樓 2號室

公報編號 Journal No.: 125 公布日期 Publication Date: 26-08-2005

分項名稱 Section Name: 在註冊申請詳情公布後撤回申請 Applications Withdrawn after Particulars of the Applications have been Published

300388378	巴黎春天3,44	01-04-2005	CHEUNG KWOK MAN 2ND FLOOR, BOLD WIN INDUSTRIAL BUILDING, 16-18 WAH SING STREET KWAI CHUNG, HONG KONG.	
300388378	巴黎春天3,44	01-04-2005	CHEUNG KWOK MAN 2ND FLOOR, BOLD WIN INDUSTRIAL BUILDING, 16-18 WAH SING STREET KWAI CHUNG, HONG KONG.	